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Zápis ze 7. jednání pracovní skupiny 

Zlínsko přívětivé pro lidi - Kulturní oblast, cestovní ruch, sociální oblast  

„Integrované teritoriální investice Zlínské aglomerace  

pro období 2021 - 2027“ 
 

 

Místo jednání: Magistrát města Zlína - detaš. pracoviště Zarámí 4421, Zlín, zasedací místnost č. 130 

Termín jednání: středa 1. února 2023, 9:00 – 11:00 hodin 

Účastníci: viz. prezenční listina (příloha č. 1) 

 

Průběh jednání a hlavní body: 

1. Úvodní slovo 

 Ing. Kolářová, manažerka ITI, přivítala členy PS ITI a představila program tohoto 

jednání. Jednání PS bylo zahájeno. Přivítáni byli noví členové PS, kteří podepsali 

prohlášení o nestrannosti a etický kodex. 

 Členové PS obdrželi spolu s pozvánkou podklady týkající se hodnocení projektových 

záměrů. 

 Jako člen Řídícího výboru ITI (ŘV ITI) se jednání účastnil pan M. Teplý, starosta obce 

Lukov. 

 

2. Volba předsedy a místopředsedy pracovní skupiny 

 Vlivem personálních změn na statutárním městě Zlíně (SMZ) je nutné zvolit nového 

předsedu PS. Předseda ŘV ITI, Ing. et Ing. Jiří Korec, primátor statutárního města Zlína, 

nominoval pana Jiřího Robenka, MBA. 

 P Robenek nominaci přijal. 

 Členové PS byli vyzváni k vyjádření nesouhlasu s navrženým usnesením. Nesouhlas 

vyjádřen nebyl. Usnesení bylo přijato konsensem. 

 

Usnesení č. 1/7PS_Zppl/2023: 

Pracovní skupina schvaluje Jiřího Robenka, MBA, předsedou pracovní skupiny ITI 

„Zlínsko přívětivé pro lidi - Kulturní oblast, cestovní ruch, sociální oblast “. 

 

 

 Dále je nutné zvolit nového místopředsedu PS. Nový předseda PS ITI, Jiří Robenek, 

MBA, nominoval pana Vojtěcha Volfa, náměstka primátora SMZ. 

 V. Volf nominaci přijal. 

 Členové PS byli vyzváni k vyjádření nesouhlasu s navrženým usnesením. Nesouhlas 

vyjádřen nebyl. Usnesení bylo přijato konsensem. 
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Usnesení č. 2/7PS_Zppl/2023: 

Pracovní skupina schvaluje Vojtěcha Volfa, místopředsedou pracovní skupiny ITI 

„Zlínsko přívětivé pro lidi - Kulturní oblast, cestovní ruch, sociální oblast “. 

 

3. Informace o schvalování Integrované územní strategie Zlínské aglomerace pro období 2021-

2027 (ISg) 

 A. Kolářová shrnula poslední vývoj v procesu předkládání a schvalování koncepční části 

strategie. ISg byla 30. 9. 2022 předložena ke schválení v monitorovacím systému 

ISKP21+. V lednu 2023 Ministerstvo pro místní rozvoj (MMR) zaslalo výzvu 

k úpravě/doplnění žádosti o podporu integrované územní strategie. Požadované 

úpravy jsou technického rázu, jedná se o zpřesnění terminologie a odstranění 

nejasností. Upravená verze ISg byla schválena na 12. jednání ŘV ITI, následně bude 

schvalována Zastupitelstvem města Zlína 9. 2. 2023. 

 

4. Informace o Výzvách k předkládání projektových záměrů pro naplnění programových rámců 

 V období 6. 10. – 30. 12. 2022 bylo vyhlášeno 24 výzev k předkládání projektových 

záměrů pro naplnění programových rámců ITI Zlínské aglomerace (dále jen „výzvy“). 

Celkem bylo předloženo 83 projektových záměrů (PZ), z nichž 6 bylo vyřazeno 

z důvodu nesplnění kritérií formálních náležitostí. Do následné části hodnocení 

postoupilo celkem 77 projektových záměrů.  

 V polovině ledna 2023 došlo k aktualizaci harmonogramu výzev, a to z důvodu 

vyhlášení výzvy č. 25 Mateřské školy II. Ta byla vyhlášena z důvodu nenaplnění 3. výzvy 

Mateřské školy. Výzva je vyhlášena od 25. 1. do 10. 2. 2023. 

 

5. Projednání projektových záměrů na seznam strategických projektů 

 A. Kolářová sdělila, že na jednání pracovní skupiny budou projednány projektové 

záměry týkající se Integrovaného regionálního programu (IROP) – výzva č. 1, 5, 6, 7, 8, 

9. 

 IROP umožňuje zařadit do programového rámce projektové záměry, které v součtu 

naplní alokaci pro dané opatření v minimální výši 100 %, maximálně však do 130 % 

alokace.  

 Dále byl představen postup projednání tohoto bodu. Nejdříve bude ošetřen střet 

zájmů, poté budou zástupci předkladatelů vyzváni k představení svých projektových 

záměrů. Projektové záměry byly hodnoceny hodnotiteli z řad oddělení koordinace 

projektů – střediska řízení ITI dle kritérií příslušné výzvy a seřazeny v pořadí dle 

získaných bodů. Členové PS mají podklady k hodnocení k dispozici. V případě větších 

požadavků na alokaci, než je umožněno operačním programem, bude přistoupeno 

k diskuzi mezi předkladateli. Ke každé výzvě budou členové PS přijímat usnesení 

konsensem, v případě nesouhlasu některého ze členů proběhne řádné hlasování.  

 Před každou výzvou M. Dvořák upozornil členy PS, kteří mohou být v případném střetu 

zájmů, a následně byli vyzváni ostatní členové PS, zda se necítí být ve střetu zájmů. 
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Výzva č. 5 – Sociální bydlení  

 Členové ve střetu zájmů: J. Robenek, V. Volf, E. Ryndová, E. Manišová, R. Dundálková, 

B. Dratvová 

 Do výzvy byl předložen jeden projektový záměr „Podpora bydlení vybraných skupin 

obyvatel města Zlína“, jehož předkladatelem je Statutární město Zlín. Projekt 

představil jakožto zástupce předkladatele pan Robenek. 

 M. Teplý se dotázal na časový harmonogram projektu. J. Robenek upřesnil, že je 

usilováno o rychlou realizaci, jak se budou byty postupně uvolňovat, tak se budou 

postupně rekonstruovat.  

 A. Kolářová doplnila, že v rámci PZ je zažádáno o celou alokaci výzvy, a že se jedná 

o jediný projekt přihlášený do této výzvy. V rámci výzvy nebudou naplněny dva 

indikátory, uložené ITI Zlínské aglomerace ze strany řídícího orgánu IROP - 553 021 

Kapacita nového sociálního bydlení a 553 052 Počet nových bytů pro sociální bydlení, 

což je způsobeno povahou projektového záměru (modernizace bytů). Naplněny jsou 

ale 2 indikátory vztahující se k modernizaci bytů.  

 M. Teplý se dotázal, zda nenaplnění indikátorů bude to mít vliv na krácení alokace. 

A. Kolářová odpověděla, že zatím není jisté, co se stane, když indikátory nenaplníme. 

V minulém období docházelo ke krácení finančních alokací integrovaných nástrojů při 

neplnění finančního plánu, ale ne při nenaplnění indikátorů. M. Teplý a P. Valášek dále 

rozvedli diskuzi, zda by nebylo vhodné ponechat volnou alokaci pro projekt zaměřený  

na výstavbu nových sociálních bytů. M Habuda vysvětlil, že aktuálně byl předložen 

pouze jeden projekt, zaměřený na rekonstrukci bytů, ačkoliv výzvy byly dlouho 

avizované, a není tedy jisté, zda by se takový projekt vůbec našel. Dále, pokud 

nenaplníme alokaci výzvy, tak o ni okamžitě v programovém rámci IROP přicházíme. 

Navíc, v budoucnu možná bude ŘO vstřícnější. V předchozích obdobích jsme nebyli 

sankcionováni za nenaplnění indikátorů.  

 B. Dratvová se zeptala, zda může být rozdíl v podobě PZ předloženém v rámci výzev 

pro předkládání PZ do programových rámců a v podobě projektového záměru, 

předkládaného do výzvy ŘO. A. Kolářová odpověděla, že hodnoty indikátorů projektu, 

předkládaného do výzvě ŘO mohou být vyšší, ale nesmí být nižší než v dříve 

předloženém PZ.  

 A. Kolářová sdělila, že předložený projekt žádá 100 % alokace výzvy. 

 Členové PS byli vyzváni k vyjádření nesouhlasu s navrženým usnesením. Nesouhlas 

vyjádřen nebyl. Usnesení bylo přijato konsensem. 

 

Usnesení č. 3/7PS_Zppl/2023: 

Pracovní skupina navrhuje zařadit projektový záměr  

„Podpora bydlení vybraných skupin obyvatel města Zlína“  

na seznam strategických projektů Integrovaného regionálního programu. 
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Výzva č. 8 – Revitalizace, odborná infrastruktura a vybavení pro činnost muzeí 

 Členové ve střetu zájmů: P. Valášek 

 Do výzvy byly předloženy dva projektové záměry - Expozice rezidenční architektury 

a bydlení a edukační centrum v Čiperově vile (předkladatel Zlínský kraj) a Depozitáře 

Otrokovice - dostavba depozitáře, karantény a expozice (předkladatel Muzeum 

jihovýchodní Moravy, příspěvková organizace). 

 Přítomný zástupce předkladatele M. Kobzáň představil projekt Zlínského kraje. Paní 

Manišová se zeptala na termín dokončení projektu a otevření expozice. M. Kobzáň 

doplnil, že termín ukončení projektu se předpokládá v listopadu 2026. 

 Přítomný zástupce předkladatele P. Tkadlčík uvedl projekt Muzea jihovýchodní 

Moravy, příspěvkové organizace, přičemž sdělil, že náklady projektu jsou odhadovány 

asi na 77 milionů Kč a datum ukončení projektu je plánováno na konec r. 2027.  

 A. Kolářová upozornila, že oba projekty dohromady žádají o 199 % alokace výzvy. Dále 

vyzvala předkladatele k diskuzi o snížení alokace, aby se projekty se vešly do 130 %. 

M. Kobzáň uvedl, že si nedokáže představit snížení alokace u kterékoliv z projektů, ale 

že bude jeden projekt stažen. V současné době si však není jistý, o který projekt se 

bude jednat. Požádal o oddálení rozhodnutí. A. Kolářová doplnila, že rozhodnutí je 

potřeba učinit do jednání ŘV. Dále A. Kolářová navrhla schválení obou projektů 

a ponechání rozhodnutí na jednání ŘV. M. Habuda podotkl, že pokud nedojde 

k vyjádření předkladatelů, který projekt bude stažen, bude nejspíš ze strany ŘV 

podpořen bodově lépe hodnocený projekt.  

 Členové PS byli vyzváni k vyjádření nesouhlasu s navrženým usnesením. Nesouhlas 

vyjádřen nebyl. Usnesení bylo přijato konsensem. 

 

Usnesení č. 4/7PS_Zppl/2023: 

Pracovní skupina navrhuje zařadit projektové záměry:  

„Expozice rezidenční architektury a bydlení a edukační centrum v Čiperově vile,  

Depozitáře Otrokovice - dostavba depozitáře, karantény a expozice“  

na seznam strategických projektů Integrovaného regionálního programu. 

 

Výzva č. 6 Sociální služby 

 Členové ve střetu zájmů: J. Robenek, V. Volf, E. Ryndová, E. Manišová, R. Dundálková, 

B. Dratvová, I. Zátopková 

 Do výzvy byly předloženy dva projektové záměry předkladatelů SMZ (Zkvalitnění 

zázemí sociálních služeb ve městě Zlín) a Římskokatolické farnosti Štípa (Domovinka 

Mariánka – centrum denních služeb pro seniory). 

 Zástupce předkladatele V. Volf předal slovo R. Dundálkové, která představila 

projektový záměr SMZ Zkvalitnění zázemí sociálních služeb ve městě Zlín. M. Teplý 

navrhl na zateplení objektů využít jiné zdroje než IROP. R. Dundálková vysvětlila, že 

u projektů řešících zázemí sociálních služeb je podle dotačních podmínek vždy potřeba 
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dosáhnout určitých energetických úspor, proto je nutné daná opatření realizovat 

i v tomto projektu u této konkrétní výzvy.  

 Zástupce předkladatele L. Hnilica představil projekt Římskokatolické farnosti Štípa 

„Domovinka Mariánka – centrum denních služeb pro seniory“, a dále podotkl, že 

projekt je projednán s okolními obcemi, jako např. Fryšták nebo Kašava. M. Teplý se 

zeptal, zda nebude problém s požadavky památkové ochrany (jedná se o 100 let starý 

dům). L. Hnilica odpověděl, že v současnosti je problém s výškou hřebene střechy, 

nikoliv však s rekonstrukcí budovy. M. Teplý se dále dotázal na připravenost projektu. 

L. Hnilica dodal, že pokud farnost získá dotaci, tento rok by měl získat stavební 

povolení. M. Teplý se dotázal na kapacitu zařízení. L. Hnilica dodal, že zařízení by mělo 

být pro 10 osob. E. Manišová se dotázala, zda bude domovinka provozována do 15 hod 

a jak budou klienti dopravováni. L. Hnilica slíbil, že si informace prověří. Paní 

Dundálková se zeptala, zda bude mít projekt zajištěno pověření Zlínského kraje 

k výkonu sociální služby, což souvisí se zajištěním financování. Pan Hnilica uvedl, že 

projekt je v zásobníku střednědobého plánu Zlínského kraje. Je potřeba zajistit, aby byl 

projekt zahrnut do základní sítě sociálních služeb Zlínského kraje. Pan Hnilica 

odpověděl, že v současnosti se nemůže vyjádřit a spíše je potřeba zeptat se Charity 

Zlín, která bude sociální službu poskytovat. P. Valášek potvrdil informaci 

R. Dundálkové, že v rámci žádosti o dotaci musí žadatel řídicímu orgánu doložit 

vyjádření Zlínského kraje, že služba bude financovaná a její provozovatel pověřen 

výkonem. Doporučuje, co nejdříve záležitost vyjasnit a pověření zajistit. R. Dundálková 

upozornila, že projekt není v současnosti v souladu se střednědobým plánem kraje. 

Nezpochybňuje však přínosnost projektu.  

 A. Kolářová upozornila, že projekty naplňují 118 % alokace výzvy. Navrhuje schválení 

obou projektů na seznam strategických projektů. Následně ale bude třeba alokaci 

upravit při podávání žádosti.  

 Členové PS byli vyzváni k vyjádření nesouhlasu s navrženým usnesením. Nesouhlas 

vyjádřen nebyl. Usnesení bylo přijato konsensem. 

 

Usnesení č. 5/7PS_Zppl/2023: 

Pracovní skupina navrhuje zařadit projektové záměry: 

 „Zkvalitnění zázemí sociálních služeb ve městě Zlín,  

Domovinka Mariánka – centrum denních služeb pro seniory“ 

 na seznam strategických projektů Integrovaného regionálního programu. 

 

Výzva č. 1 Digitalizace služeb veřejné správy, kybernetická bezpečnost (e-government) 

 Členové ve střetu zájmů: J. Robenek, V. Volf, E. Ryndová, E. Manišová, R. Dundálková, 

B. Dratvová, P. Valášek, J. Zdražil 

 Do výzvy byly předloženy projektové záměry „Kybernetická bezpečnost KÚ ZK 

v budově 22, Zajištění kybernetické bezpečnosti SMZ, Zvýšení dostupnosti 

a bezpečnosti služeb a dat Otrokovice“.  
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 Zástupce předkladatele J. Robenek popsal projektový záměr SMZ „Zajištění 

kybernetické bezpečnosti SMZ“ a jeho návaznost na další projekty. 

 Zástupce předkladatele J. Zdražil představil projektový záměr Města Otrokovice 

„Zvýšení dostupnosti a bezpečnosti služeb a dat Otrokovice“.  

 Zástupce předkladatele M. Kobzáň informoval o projektovém záměru „Kybernetická 

bezpečnost KÚ ZK v budově 22“.  

 A. Kolářová vyzvala zástupce předkladatelů, zda by bylo možné se domluvit na celkové 

výši požadované alokace do výše 130 %, neboť celkově projekty požadují 146 % 

alokace výzvy. J Zdražil reagoval, že za město Otrokovice je možné drobně ustoupit, 

ale max. do výše 5 mil. Kč celkových způsobilých výdajů. Pan Robenek uvedl, že SMZ 

nemůže ustoupit, jelikož vlastní podíl města u projektu je již nyní značný (4 mil. Kč). 

Pan Kobzáň uvedl, že Zlínský kraj také bude mít vysoké výdaje z vlastních zdrojů, 

pravděpodobně ale bude možné o trochu ustoupit. Zlínský kraj má ale zájem alespoň 

o určitou část alokace. P. Valášek se dotázal, zda za situace, kdy by se v budoucnu 

ušetřila část alokace, bude možné, aby si ušetřenou alokaci rozdělily ostatní projekty. 

A. Kolářová upřesnila, že toto pravděpodobně nebude možné, například proto že již 

nejspíš bude projektům vydáno vyjádření o souladu s integrovanou strategií. 

M. Habuda se obrátil s dotazem na J. Robenka, zda je z jeho pohledu v aktuální tržní 

situaci reálné vysoutěžení nižších částek, než jsou aktuální odhady v rozpočtech 

projektů. J. Robenek odpověděl, že je to velmi nepravděpodobné i vzhledem 

k současné vysoké inflaci. Jednání pokračovalo diskuzí předkladatelů i členů PS nad 

částkami, o které by musely jednotlivé projekty ponížit, aby mohly být všechny 

podpořeny. J. Zdražil zvažoval rozložení projektu města Otrokovic do více let, aby 

město Otrokovice mohlo více podpořit projekt z vlastních zdrojů.  

 Pan Valášek se dotázal, zda jsou k naplnění indikátorů třeba všechny předložené 

projektové záměry. A. Kolářová odpověděla, projektový záměr města Otrokovic 

s realizací v roce 2024 naplňuje stanovené milníky, a tudíž není vhodné zvažovaný 

posun termínu realizace. 

 V rámci diskuse došlo k dohodě zástupců předkladatelů na snížení alokace u všech tří 

projektových záměrů. Přesné snížení je uvedeno v tabulce, do které A. Kolářová 

v průběhu jednání promítla navrhnuté změny. Výsledná tabulka je přílohou č. 3 zápisu. 

 Členové PS byli vyzváni k vyjádření nesouhlasu s navrženým usnesením. Nesouhlas 

vyjádřen nebyl. Usnesení bylo přijato konsensem. 

 

Usnesení č. 6/7PS_Zppl/2023: 

Pracovní skupina navrhuje zařadit projektové záměry:  

„Zajištění kybernetické bezpečnosti SMZ,  

Zvýšení dostupnosti a bezpečnosti služeb a dat Otrokovice, 

Kybernetická bezpečnost KÚ ZK v budově 22“  

na seznam strategických projektů Integrovaného regionálního programu. 
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Výzva č. 7 Revitalizace a vybavení pro činnost památek přispívající k ochraně kulturního 

dědictví  

 Členové ve střetu zájmů: J. Robenek, V. Volf, E. Ryndová, E. Manišová, R. Dundálková, 

B. Dratvová, P. Valášek, I. Zátopková 

 Do výzvy bylo předloženo pět projektových záměrů, dva PZ předložilo ZOO a zámek 

Zlín – Lešná, p.o. (Celková obnova průčelní fasády objektu Stájí v ZOO Zlín; Obnova 

fasády a oken zámku Lešná), jeden PZ Zlínský kraj (Revitalizace Baťova mrakodrapu III), 

jeden projektový záměr SMZ (Revitalizace Velkého kina ve Zlíně) a jeden projektový 

záměr Římskokatolická farnost Vizovice (Kostel sv. Vavřince-statické zajištění věže 

kostela).  

 A. Kolářová upozornila, že v rámci výzvy je aktuálně žádáno 208 % alokace, je třeba 

výši požadované alokace snížit alespoň na 130 %.  

 Zástupkyně předkladatele B. Dratvová představila projekty ZOO Zlín. M. Teplý položil 

dotaz, zda u projektu Obnovy fasády a oken zámku Lešná nebude problém s požadavky 

památkové ochrany. B. Dratvová potvrdila, se objekt se s památkáři již řešil, problém 

by mohl nastat u renovace střechy, avšak ta není předmětem projektu. S fasádou 

objektu by neměl být problém.  

 Zástupce předkladatele M. Kobzáň představil projekt Zlínského kraje, ve kterém by 

mělo jít zejména o renovaci Baťova výtahu. Projekt má PD, celkem by se jednalo asi 

o 19,3 mil. Kč, dotace by činila 6,4 mil. Kč.  

 Zástupce předkladatele J. Korec, primátor představil projekt SMZ Rekonstrukce 

Velkého kina ve Zlíně. Dále doplnil, že projekt je projednán s orgánem památkové péče 

v Praze i v Kroměříži. Nejsou informace, že by nemělo být stavební povolení na začátku 

roku 2024. M. Teplý se zeptal, zda bude město schopno projekt financovat, když se 

celkové náklady odhadují na 400 mil. Kč.  J. Korec upřesnil, že 300 mil. by šlo z rozpočtu 

města Zlína, zbytek by šlo ideálně z dotace.   

 Zástupce předkladatele P. Červenka prezentoval projekt Římskokatolické farnosti 

Vizovice.  

 J. Robenek se zeptal přítomných zástupců předkladatelů, zda se navýší provozní 

náklady u řešených objektů a zda by byl ohrožen stav objektů, pokud by projekt 

neobdržel dotaci a nerealizoval by se v současnosti. P. Červenka odpověděl, že 

v současnosti je nové statické zajištění hlavní lodě kostela sv. Vavřince, ale z finančních 

důvodů se ale nepodařilo staticky zajistit také věž. Po konzultaci se statikem se stav 

aktuálně nezhoršuje, ale je potřeba problém řešit co nejdříve. Jedná se vlastně 

o navazující a koncepční projekt. J. Korec uvedl, že u projektu Velkého kina 

pravděpodobně nedojde ke zvýšení provozních nákladů. B. Dratvová dodala, že stav 

objektu stájí v ZOO Zlín není úplně špatný, horší je u objektu zámku Lešná, jelikož 

nedávno proběhla sanace stájí. M. Kobzáň podotkl, že projekt nebude mít vliv na stav 

budovy, ale vyplývá nebezpečí z norem (výška dveří). U projektu hrozí, že výtah již 

nebude funkční.  

 A. Kolářová připomněla, že je třeba snížit požadavky projektů na alokaci alespoň na 

úroveň 130 %. Vyzvala předkladatele, zda je možné snížit požadované alokace 

jednotlivými projekty. B. Dratvová podotkla, že prioritní je pro ZOO projekt Obnovy 

fasády a oken zámku Lešná. M. Kobzáň argumentoval, že u projektu o moc dotaci snížit 

nelze, jelikož již v současnosti jsou s ním spojené vysoké vlastní výdaje a proto chtějí 
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dotace co nejvíce. P. Červenka podotkl, že u projektu kostelní věže ve Vizovicích snížení 

finanční částky by znamenalo nerealizaci části projektu. Projekt je možné rozdělit do 

více částí, ale nerealizací některé dílčí části ohrožuje dosažení cíle projektu.  

 J. Korec uvedl, že vzhledem k finanční náročnosti projektového záměru „Revitalizace 

Velkého kina ve Zlíně“ je dotace nutná. SMZ nemůže všechny náklady zafinancovat 

z vlastního rozpočtu. Došlo by k omezení možnosti financování dalších investic SMZ. 

SMZ hodlá o možnosti dotace na projektový záměr jednat i s Ministerstvem kultury. 

Dále uvedl, že projedná projektové záměry ZOO Zlín s ředitelem organizace. S ohledem 

na nedostatek času je nutné uvedené projednat do termínu příštího jednání ŘV. 

A. Kolářová dodala, že programový rámec IROP bude bodem jednání příštího ŘV 

(termín ŘV by mohl být na přelomu února/března).  

 A. Kolářová navrhla schválení všech předložených projektových záměrů na seznam 

a ponechání rozhodnutí na jednání ŘV. 

 Členové PS byli vyzváni k vyjádření nesouhlasu s navrženým usnesením. Nesouhlas 

vyjádřen nebyl. Usnesení bylo přijato konsensem. 

  

Usnesení č. 7/7PS_Zppl/2023: 

Pracovní skupina navrhuje zařadit projektové záměry:  

„Celková obnova průčelní fasády objektu Stájí v ZOO Zlín,  

Revitalizace Baťova mrakodrapu III, 

Obnova fasády a oken zámku Lešná, 

Revitalizace Velkého kina ve Zlíně, 

Kostel sv. Vavřince-statické zajištění věže kostela“  

na seznam strategických projektů Integrovaného regionálního programu. 

 

 Výzva č. 9 Veřejná infrastruktura udržitelného cestovního ruchu 

 Členové ve střetu zájmů: J. Robenek, V. Volf, E. Ryndová, E. Manišová, R. Dundálková, 

B. Dratvová, J. Zdražil 

 Do výzvy byly předloženy tři projektové záměry – jeden SMZ (Rozvoj a budování 

turistické infrastruktury města Zlína), jeden Města Otrokovice (Revitalizace ROŠ - 

rozvoj vodní infrastruktury - výstavba mol) a jeden ZOO a zámek Zlín – Lešná, p.o. (ZOO 

Zlín - Vybudování nového parkoviště P7) 

 Zástupkyně předkladatele P. Manišová představila projektový záměr SMZ.  

 Zástupce předkladatele J. Zdražil představil projekt Města Otrokovic. J. Robenek  se 

dotázal, zda se jedná o odstranění stávajících nebo výstavbu nových mol. J. Zdražil 

upřesnil, že se jedná o doplnění.  

 Zástupkyně předkladatele B. Dratvová seznámila přítomné s projektovým záměrem 

ZOO Zlín. M. Teplý se dotázal na přesnou specifikaci pozemku. B. Dratvová doplnila, že 

nyní se na pozemku nachází louka, nadále by pozemek měl zůstat travnatý, jenom je 

třeba doplnit přístupové plochy.  I. Krajčová se dotázala, zda nebudou znevýhodněni 
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zákazníci s celoroční vstupenkou v případě, že parkoviště bude fixováno na 

zakoupenou vstupenku. B. Dratvová upřesnila, že možné by bylo parkování i pro 

návštěvníky s celoročními vstupenkami.  

 A. Kolářová upozornila, že aktuálně požadovaná výše alokace předložených 

projektových záměrů přesahuje 153 %. Dle vyjádření Centra pro regionální rozvoj není 

možné podpořit projektový záměr „ZOO Zlín - Vybudování nového parkoviště P7“, 

neboť nesplňuje Specifická kritéria přijatelnosti pro SC 4.4 IROP „Parkoviště 

u destinace cestovního ruchu je realizováno v obci do 40 000 obyvatel a je navázáno 

na existující nebo novou značenou turistickou trasu/naučnou stezku“; a také obecné 

kritérium přijatelnosti „Potřebnost realizace je odůvodněná“. M. Habuda doplnil, že 

v současnosti se jedná o aktualizaci Národního plánu obnovy, což by mělo zahrnovat 

přidání dotačního titulu pro cestovní ruch, kde by teoreticky mohlo být možné pro 

projekt žádat o dotaci. Pokud by byl projektový záměr ZOO Zlín nyní vyřazen, 

požadavky projektových záměrů SMZ a Města Otrokovice na alokaci jsou ve výši 112 %. 

B. Dratvová souhlasí s vyřazením projektového záměru ze seznamu strategických 

projektů.  

 Členové PS byli vyzváni k vyjádření nesouhlasu s navrženým usnesením. Nesouhlas 

vyjádřen nebyl. Usnesení bylo přijato konsensem. 

 

Usnesení č. 8/7PS_Zppl/2023: 

Pracovní skupina navrhuje zařadit projektové záměry: 

 „Rozvoj a budování turistické infrastruktury města Zlína,  

Revitalizace ROŠ - rozvoj vodní infrastruktury - výstavba mol“  

na seznam strategických projektů Integrovaného regionálního programu. 

 

 

6. Návrh seznamu strategických projektů IROP 

 A. Kolářová představila současnou podobu seznamu strategických projektů a řekla, že 

bude potřeba upravit informace z dnešní pracovní skupiny. Představeny byly rovněž 

indikátory a jejich plnění, které jsou součástí projektových záměrů. Schvalování 

programového rámce IROP se uskuteční na 14. jednání ŘV, které proběhne přibližně 

v březnu roku 2023. 

 

 

7. Závěr  

 V závěru byl A. Kolářovou představen další postup. Ten bude obsahovat schválení ISg, 

projednání strategických projektů v ŘV ITI, schválení programových rámců v ŘV ITI 

a Zastupitelstvu města Zlína. Poté dojde k předložení programových rámců ke 

schválení řídícím orgánům programů a k vydání akceptačních dopisů ze strany řídících 

orgánů vůči jednotlivým programovým rámcům. Následovat budou výzvy nositele pro 

schválené strategické projekty tak, aby jim co nejdříve mohlo být ŘV ITI vydáno 

vyjádření o souladu a mohly žádat o podporu. 
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 M. Habuda reagoval na e-mail členky pracovní skupiny paní Výstupové, který byl 

rozeslán členům pracovní skupiny před jednáním, ve kterém se paní Výstupová 

omluvila z dnešního jednání PS a současně poukázala na záležitost, řešenou na jednání 

PS ITI Zelená aglomerace, kde vyvstaly pochybnosti ohledně průběhu konzultací 

projektových záměrů na oddělení koordinace projektů – střediska řízení ITI, které mají 

spočívat v nedoporučení předložení některých projektových záměrů do výzev ITI 

Zlínské aglomerace, ačkoli tyto projektové záměry měly být do daných výzev vhodné. 

Žádný z přítomných členů se nevyjádřil, že by měl nějaké pochybnosti o činnosti 

střediska řízení ITI.  

 Další jednání PS se předpokládá po vyhlášení výzev nositele, termín bude avizován 

dopředu. 

 Předseda PS pan Robenek poděkoval všem zúčastněným za účast a rozloučil se. 

Následně bylo jednání pracovní skupiny ukončeno. 
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